



ST. STEPHEN'S COLLEGE PARENT-TEACHER ASSOCIATION

聖士提反書院家長教師會

22, Tung Tau Wan Road, Stanley, Hong Kong. 香港赤柱東頭灣道 22 號

Tel No.: 2813 0360 Fax No.: 2813 7311

June 12, 2020

Dear Parents,  
各位家長：

**Survey on Home Learning Experience**  
**「在家學習體驗」問卷調查**

It has been a challenging period of class suspension for all members of the SSC family during the COVID-19 pandemic. Both teachers and staff of the IT team have been working very hard to conduct and facilitate online teaching during the past few months so that students can continue their learning from home.

在 COVID-19 疫情流行期間，對於聖士提反書院大家庭的所有成員來說，這是一個充滿挑戰的停課期。在過去的幾個月中，各老師和資訊科技團隊的教職員一直努力地進行和推動網上教學，以便學生可以繼續在家學習。

Parents are invited to complete a “Survey on Home Learning Experience” so that the school can learn more about the experience and difficulties that students and parents encountered in online learning. Please simply answer the questions via eClass **by June 30, 2020**. PTA will compile the responses anonymously before passing them to the school management for reference.

現誠邀家長們完成「在家學習體驗」問卷調查，以便學校可更深入地了解學生和家長在網上學習的經歷和所遇到的困難。請於六月三十日或以前通過 eClass 簡單地回答相關問題。家長教師會將以匿名方式，傳遞相關回應給學校管理層，以供參考。

Should you have any queries, please call Mr. Clinton Chong at 2813-0360 or Ms. Brenda Ng at 9882-1607.

如有任何查詢，請聯絡張庭霖老師（2813-0360）或吳邦瑋女士（9882-1607）。



SSC Parent-Teacher Association  
聖士提反書院家長教師會

二零二零年六月十二日